
Vinted-topman: 'Hopelijk komende jaren nog geen winst'
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Vinted, een app voor tweedehandskleding, is nog niet winstgevend. Volgens topman Thomas Plantenga is dat
een keuze: er wordt bewust ingezet op groei. Dat zegt hij in het aprilnummer van RetailTrends.

"We zitten nu in een fase waarin we groeien, naar meer landen en dieper in verschillende categorieën kleding.
En we investeren ontzettend veel in veiligheid", vertelt de Nederlander. "Als het logisch is om ergens in te
investeren, dan gaan we in de min. Dat doen we alleen als we denken dat het later veel meer op gaat leveren.
We zijn niet ontzettend verlieslatend, maar we draaien wel verlies."

Plantenga heeft niet met potlood genoteerd wanneer hij wel winst zou willen maken. "Hoe meer succes, hoe
langer we rond de nul of onder de nul blijven draaien. We zijn dus erg op ons gemak als we niet winstgevend
zijn en ik hoop dat het nog een paar jaar zo blijft."

Lees hier het interview met Thomas Plantenga. Nog geen member, kijk dan hier.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

https://retailtrends.nl/longread/63927/vinted-wij-lossen-het-probleem-van-de-fashionbranche-op
https://retailtrends.nl/longread/63927/vinted-wij-lossen-het-probleem-van-de-fashionbranche-op
https://retailtrends.nl/membership
http://www.tcpdf.org

